

Title (en)  
3-PHOSPHATIDYL ESTERS FOR USE AS A LAXATIVE FOR RECTAL ADMINISTRATION.

Title (de)  
3-PHOSPHATIDYL-ESTER ZUR VERWENDUNG ALS LAXATIVE ZUR REKTALEN VERABREICHUNG.

Title (fr)  
ESTERS DE 3-PHOSPHATIDYL UTILISES COMME LAXATIFS POUR ADMINISTRATION RECTALE.

Publication  
**EP 0139697 A1 19850508 (EN)**

Application  
**EP 84901452 A 19840323**

Priority  
SE 8301639 A 19830324

Abstract (en)  
[origin: WO8403704A1] One or more water-soluble 3-phosphatidyl esters of the formula (I), in which R1 and R2 are the same or different and each signifies the acyl group of a saturated or unsaturated fatty acid having 10-22 C-atoms, and R3 signifies the residue of a pentavalent or hexavalent alcohol, preferably in mixture with choline, for use as a rectally administrable laxative, process of preparing them, and medicinal compositions containing them.

Abstract (fr)  
Un ou plusieurs esters de 3-phosphatidyl solubles dans l'eau de formule (I) où R1 et R2 sont semblables ou différents et représentent chacun le groupe acyle d'un acide gras saturé ou non saturé possédant entre 10 et 22 atomes de carbone, et où R3 représente le résidu d'un alcool pentavalent ou hexavalent, de préférence mélangé avec de la choline, utilisés comme laxatifs administrables rectalement, leur procédé de préparation et les compositions médicales qui les contiennent.

IPC 1-7  
**C07F 9/08**; C07F 9/09; C07F 9/10; C07F 9/11; A61K 31/66; A61K 9/02

IPC 8 full level  
**A61K 31/66** (2006.01); **C07F 9/09** (2006.01); **C07F 9/10** (2006.01); **C07F 9/117** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A61K 31/66** (2013.01); **C07F 9/091** (2013.01); **C07F 9/10** (2013.01); **C07F 9/117** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8403704 A1 19840927**; EP 0139697 A1 19850508; SE 452466 B 19871130; SE 8301639 D0 19830324; SE 8301639 L 19840925

DOCDB simple family (application)  
**SE 8400105 W 19840323**; EP 84901452 A 19840323; SE 8301639 A 19830324